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Radny Rady Mlasta Wfoclewek

W odpowiedzi na Pana interpelacjq z dnla 20 lutego 2OL7 toku dotyczace zainstalowania
internetowej sieci bezprzewodowej na skwerze przy Unqdzie Miasta Wloclawek informuJq,
ie pomysl taki zostal jui zrealizowany. Kwestie tq reguluje Porozumienie zawarte w dniu
L3,LI.2OL1. r. pomiqdry Prezydentem Miasta Wloclawek - Andnejem Paluckim, a prezesem firmy
Satfilm - Robertem Kowalczykiem. W mysl tego Porozumienia firma Satfilm zamontowala punkty
dostqpowe do Internetu bezprzewodowego w wyznaczonych przez UM lokalizacjach. Jednym
z wyznaczonych punkt6w jest wtasnie skwer przed budynkiem Uzqdu pny Zielonym Rynku 1/13.

Natomiast kwestia udostepnienia na otwartym placu pned urzqdem gniazdek elektrycznych
jest problematyczna zar6wno ze wzglqd6w technicznych jak i ze wzglqdu na ewentualne koszty

napraw po aktach wandalizmu. Na chwilq obecnq nie jest planowana tego typu inwestycja.


